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امام جمعه کیش:

حجت الاسلام احمد حسن زاده در خطبه های نماز 
جمعه جزیره  کیش با اشاره به فرا رسیدن ۲۷ رجب 
عید مبعث حضرت رسول اکرم )ص( اظهار داشت: 
برخی از ســنت هایی که خداوند متعال برای جهان 
قرار داده از ابتدای خلقت تا کنون بدون تغییر است و 
زمانی که پیش شرایط آن وجود داشته باشد به وقوع 

می پیوندند.
وی اضافه کرد: یکی از این سنت ها بعثت الهی است 
و هنگامی رخ می دهد که جامعه به اوج ظلمت، نکبت 
و نحوست خود برسد به گونه ای که حضرت ابراهیم 
)ع( در اوج جاهلیت نظام نمرودی، حضرت موسی 
)ع( در اوج جاهلیت فرعونی، حضرت عیسی )ع( در 
اوج حکومت فاســد بنی اسرائیل و پیامبر اکرم )ص( 
نیز در اوج جاهلیت عصر پیش از اســلام پابه عرصه 

وجود گذاشت.
امام جمعه کیش افزود: براســاس آموزه های قرآنی 

جاهلیت در زمینه هایــی همچون افکار، اعتقادات، 
قوانین، سبک زندگی و ارتباطات انسانی و وابستگی 
آنها به دنیا زندگی مردم را درگیر می کند که امروز به 
تعبیــر بزرگان جاهلیت در فرهنگ غرب به صورت 
کامل حکم فرما است و بر اساس سنت لایتغیر الهی 
بدون شک امروز جهان در آستانه ظهور عالم بشریت 
قرار گرفته و منتظر مردی هستیم که همانند جد خود 
حضرت رسول اکرم )ص( مقابل جاهلیت ایستادگی 

کند.
کشورهای منطقه درباره اعتماد به غرب تجدید 

نظر کنند
حجت الاســلام حسن زاده با اشاره به جنگ روسیه 
و اکراین گفت: بدون شــک جنگ تنها را حل نیست 
و باید مســایل و اختلافــات را از طریق گفت و گو 

حل شود.
وی یادآور شد: اما نکته دوم از این مساله نتیجه بخش 

نبودن تکیه به آمریکا و غرب در تامین امنیت اســت 
که کشورهای مختلف منطقه باید از جریان حمله به 
اکراین درس بگیرند و در این نوع اعتماد خود تجدید 
نظر کنند و امنیت و استقلال خود را با تکیه بر مردم و 

قدرت داخلی تامین کنند.
تعاونی کارگران در کیش تشکیل شود

امام جمعه کیش با اشــاره به وجود برخی مشکلات 
جامعــه کارگران جزیره کیش اظهار داشــت: به نظر 
می رســد تشکیل شــرکت تعاونی یکی از بهترین و 
کارشناسی شده ترین راهکار رفع مشکلات این قشر 

است.
وی افزود: انتظار می رود مســوولان بررســی کنند 
اگر امکان تشــکیل تعاونی کارگری در جزیره کیش 
وجود دارد برای حذف واسطه گری و تحقق عدالت 

پرداخت در خقوق این اقدام انجام شود.
 میز خدمت در مصلای کیش فعال شود

حجت الاســلام حسن زاده یادآور شد: قبل از شیوع 
ویروس کرونا میز خدمت با همکاری سازمان منطقه 
آزاد کیش در راستای رسیدگی به مشکلات مردم راه 
اندازی شــده بود که انتظار می رود بعد از ایام نوروز 

مجددا فعال شود.
وی اضافه کرد: فعال شــدن این میز مزایایی همچون 
ارتباط مســتقیم مردم با مســوولان و کاهش فاصله 
آنــان، امیدواری مردم به انقلاب و خدمات و حضور 

مسوولان نماز عبادی سیاسی جمعه دارد.
وی با اشاره به برگزاری نمایشگاه صنعت پتروشیمی 
و نــکات مثبت آن از جمله حضور تمام زنجیره های 
این صنعت در نمایشگاه و رونمایی از دستاوردهای 
بومی گفت: انتظار می رود در این نمایشگاه ها علاوه 
برشــرکت های های کیش فرهنگ و پتانسیل های 

جزیره نیز به شرکت کنندگان معرفی شود

    اقتصاد کیش-     امام جمعه کیش گفت: جاهلیت حاکم در غرب مهمترین نکته و نشانه برای قرار گیری جهان در آستانه ظهور است.

تشکیل شرکت تعاونی کارگران  کیش
 مورد توجه قرار گیرد 

امام جمعه اهل سنت کیش:

تربیت فرهنگی و دینی لازمه
 ارتقاء فرهنگی  جامعه است

    اقتصاد کیش-  امام جمعه اهل ســنت کیش گفت: نهادینه شــدن تربیت فرهنگی 
و دینی با اتکا به سبک زندگی اسلامی لازمه جلوگیری از اعتیاد و سوءمصرف مواد 

مخدر در جامعه است. 
به گزارش  اقتصاد کیش  شیخ یعقوب شمس در خطبه های نماز جمعه جزیره کیش 
با اشاره به آسیب های سوءمصرف مواد مخدر جامعه اظهار داشت: اگر بتوانیم سبک 
زندگی اسلامی و تفریحات سالم و در دسترس همه ایجاد کنیم می توانیم در جلوگیری 

از گرایش افراد جامعه به ویژه جوانان به سمت مواد مخدر موفق باشیم.
وی اضافه کرد: در ابتدا خانواده ها باید فرزندان خود را بر اســاس اموزه های دینی و 
زندگی سبک اسلامی تربیت کنند و در دومین مرحله نیز دست اندارکاران جامعه باید 

با ایجاد تفریحات سالم تحقق این هدف را کامل کنند.
امام جمعه اهل سنت کیش با اشاره به اینکه این شهر بارها به عنوان شهر سالم و عاری 
از اعتیاد نامگذاری شده است افزود: از دستگاه های قضایی و انتظامی انتظار برخورد 

شدید با عاملان تهیه و توزیع مواد مخدر داریم.
وی یادآور شــد: انتظار می رود دســتگاه های اجرایی نیز در راستای ایجاد تفریحات 

سالم برای پر کنی اوغات فراغت فعالیت های بیشتری نسبت به گذاشته داشته باشند.

ماراتن بدون مجوز!

اقتصاد کیش-   دبیر فدراسیون دوومیدانی می گوید ماراتن کیش مورد تایید فدراسیون 
نبود و مجوزی برای برگزاری آن صادر نکرد. 

به گزارش اقتصاد کیش طی یکی دو روز اخیر  یک مسابقه ماراتن در کیش تحت عنوان 
مســابقه کشــوری برگزار شد که تصاویر و فیلم هایی منتشر شده از آن در شبکه های 
مجازی حاکی از اشکالات فنی در برگزار مسابقه است اما فدراسیون دوومیدانی هیچ 
مجوزی برای برگزاری این مســابقه صادر نکرده و بنابر گفته دبیر فدراسیون برگزار 

کنندگان آن مورد تایید نیستند.
علی رضایی  در مورد برگزاری ماراتن کیش بیان کرد: این مسابقه به هیچ عنوان زیر نظر 
ما نبود و حدود یک ماه هم پیگیر بودیم که این مسابقه برگزار نشود اما متاسفانه منطقه 
آزاد کیش شرایط خاصی دارد و گویا زیر نظر وزارت ورزش و جوانان، اداره کل تربیت 
استان هرمزگان و هیات دوومیدانی استان نیست. این مسابقه بدون مجوز و هماهنگی 

فدراسیون و هیات دوومیدانی کیش برگزار شد و هیچ ربطی به ما ندارد.
دبیر فدراسیون در مورد دلیل مخالفت فدراسیون با برگزاری این مسابقه گفت: مدتی 
قبل افراد برای کسب مجوز این مسابقه به ما مراجعه کردند اما اجازه ندادیم چون مورد 
تایید فدراسیون نبودند و آنها را به رسمیت نمی شناسیم. هر مسابقه ای مربوط به دویدن 
در کشــور برگزار شود، مربوط به ماست و ما هم مجوزی ندادیم. خیلی هم پیگیری 
کردیم که برگزار نشود اما نهادهایی که اجازه برگزاری مسابقه دادند، باید پاسخگو باشند.

او ادامه داد: برگزار کنندگان این مسابقه از نیروهای ما نبودند. نیروهای ما هیات های 
دوومیدانی سراسر کشور هستند اما این افراد خارج از سیستم هیات اقدام کردند و ما 
به شخص خصوصی مجوز نمی دهیم، حتی اطلاع داشتیم می خواهند هزینه بگیرند و 

یکسری شرایط دیگر داشت که مورد تایید ما نبود.
رضایی در مورد اینکه مدتهاست افرادی تحت عنوان کلاب های مختلف مسابقه دو 
برگزار و از شرکت کنندگان هزینه دریافت می کنند، تاکید کرد: هر مسابقه ای که در هر 
جای ایران برگزار شود باید با همکاری هیات مربوطه باشد و اگر خارج از این باشد آن 
را غیرقانونی می دانیم. مکاتبات اداری را انجام داده ایم که جلوی این نوع مسابقات را 
بگیرند.  متاسفانه می بینیم افرادی در فضای مجازی اقدام به برگزاری مسابقات می کنند 

که چندین بار با همکاری نیروی انتظامی جلوی چنین مسابقاتی را گرفتیم.
او با بیان اینکه برگزاری این مسابقات به نوعی درآمدزایی تبدیل شده است، ادامه داد: 
از طرفی دیگر در برگزاری برخی از این مسابقات مشکلات فنی و اخلاقی هم به وجو 
می آید که این هم مزید بر علت شده است. ما مجبوریم به تمام استان ها اطلاع رسانی 
کنیم تا جلوی آن را بگیریم اما متاسفانه گاهی برگزار می شود  و بیشتر آن هم در مناطق 

آزاد بوده که از دسترسی ما خارج است.
دبیر فدراسیون دریافت هزینه از شرکت کنندگان را غیرقانونی دانست و گفت: فدراسیون 
برای مسابقاتی مثل قهرمانی کشور مبلغی تحت عنوان حق ثبت نام که بسیار ناچیز 
است، دریافت می کند اما  برای برگزاری مسابقاتی چون ماراتن، نیمه ماراتن، شهری و 
صحرانوردی ریالی از ورزشکاران نمی گیریم. ظاهرا برای چنین مسابقاتی مبلغ ۵۰۰، 
۶۰۰ هزار تومان دریافت کرده اند که اگر این طور باشد، آن را غیرقانونی می دانیم. هیات 
دوومیدانی شــیراز مدتی قبل مشــابه همین مسابقه را برگزار کرد و ریالی از افراد پول 

نگرفت و جوایز خوبی هم دادند.
رضایی در پاسخ به این سوال که فدراسیون از نظر قانونی ماراتن کیش را پیگیری می کند، 
بیان کرد: ۱۰۰ درصد پیگیری می کنیم و شک نکنید به نهادهای نظارتی هم می گوییم تا 

متولیان این نوع مسابقات پاسخگو باشند و دیگرچنین اتفاقاتی نیفتد

واکنش فدراسیون دوومیدانی به ماراتن حاشیه ساز کیش:

میزبانی  بین المللی جزیره کیش 
پرید

    اقتصاد کیش-   میزبانی یازدهمین دوره مسابقات جام باشگاه های آسیا، سی ودومین 
دوره پیکارهای جام فجر و چهارمین دوره رقابت های جام ریاست فدراسیون جهانی 

تکواندو از جزیره کیش به تهران منتقل شد. 
یازدهمین دوره مسابقات جام باشگاه های آسیا ۱۳ و ۱۴ اسفندماه، سی ودومین دوره 
رقابت های جام فجر ۱۵ تا ۱۸ و چهارمین دوره جام ریاســت فدراســیون جهانی در 
دو بخش )تکواندو و پاراتکواندو( طی روزهای ۱۹ تا ۲۳ اســفندماه در تهران برگزار 

می شود.
پیش از این قرار بود این مسابقات در مجموعه ورزشی »المپیک« جزیره کیش برگزار 
شود که با تصمیم مسوولان جدید فدراسیون تکواندو، این رقابت ها در تهران و خانه 

تکواندو انجام خواهد شد.
تاکنون ۱۴۳ تکواندوکار از کشورهای اردن، ازبکستان، امارات، ایران، پاکستان، عراق، 
عمان، قزاقستان و هندوستان برای حضور در جام باشگاه های آسیا، ۳۱۴ هوگوپوش از 
آذربایجان، اردن، ازبکستان، ایران، پاکستان، تاجیکستان، ترکیه، عراق، عمان و قزاقستان 
برای شرکت در جام فجر و همچنین ۳۳۷ تکواندوکار از کشورهای آذربایجان، اردن، 
ازبکستان، ایران، پاکستان، تاجیکستان، ترکیه، عراق، عمان، قزاقستان، نپال و پناهندگان 

به منظور رقابت در جام ریاست فدراسیون جهانی تکواندو ثبت نام کرده  اند.
همچنین در بخش پاراتکواندو نیز ۶۵ هوگوپوش از ازبکستان، ایران، تایلند، ترکیه، 
روسیه، ژاپن، قزاقستان، کنیا، نپال و هند ثبت نام کرده اند. این رقابت ها G۲ است و به 
نفرات اول تا سوم به ترتیب ۲۰، ۱۲ و ۷.۲۰ امتیاز در راستای افزایش رنکینگ المپیکی 

تعلق می گیرد.

سردرگمی تولیدکنندگان مناطق 
آزاد با اجرای قانون جدید

    اقتصاد کیش-   رئیس کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی چابهار و رئیس هیئت مدیره 
انجمن کارخانه های فرآوری و بســته بندی برنج مناطــق آزاد با بیان اینکه با اجرای 
قانون جدید مالیات بر ارزش افزوده و تفسیر اشتباه از این قانون، تولیدکنندگان مناطق 
آزاد تا ۷ برابر واردکنندگان مالیات می دهند، گفت که این شــرایط قدرت رقابت را از 

تولیدکنندگان گرفته است. 
یحیی میربلوچ، گفت : با اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده، صنایع مستقر در مناطق 
آزاد که بخشی از مواد اولیه آنها وارداتی است و بخشی از سرزمین اصلی منتقل می شود، 
دچار مشکلات بسیار شدند. تاکنون مواد اولیه وارداتی در بدو ورود از گمرک ترخیص 

و مالیات بر ارزش افزوده نیز همان جا دریافت می شد.
اما به گفته وی با اجرای قانون جدید، بعد از اینکه این مواد اولیه در محدوده مناطق آزاد 
تولید می شود، گمرک مجددا از تولیدکنندگان مالیات بر ارزش افزوده می گیرد. برای 
مثال برنج فرآوری نشده از گمرک ترخیص و همانجا به ازای هر کیلو ۳۶۷ تومان مالیات 
دریافت می شود، اما بعد از تولید در کارخانه های منطقه آزاد، گمرک می گوید این کالا، 
کالای داخلی است که هر کیلو از آن ۲۸۵۰۰ تومان قیمت دارد و بنابراین تولیدکنندگان 
برای خارج کردن محصول نهایی خود از مناطق آزاد و انتقال آن به انبارها در سرزمین 
اصلی باید ۹ درصد از ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومان را منهای ۳۶۷ تومان دوباره پرداخت کنند. 
در اینجا ۹ درصد ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومان معادل ۲۷۰۰ تومان است که با کسر ۳۶۷ تومان، 
این مبلغ به حدود ۲۴۰۰ تومان می رسد. یعنی واحد تولید برنج مستقر در منطقه آزاد 
برای خارج کردن هرکیلوبرنج خود از این منطقه باید ۲۴۰۰ تومان مالیات پرداخت کند.

رئیس کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی چابهار با بیان اینکه وارد کننده کالای نهایی که 
ارز بیشتری از کشور خارج می کند، فقط همان ۳۶۷ تومان مالیات به ازای هر کیلو برنج 
را پرداخت و بعد کالای خود را در بازار می فروشد، تصریح کرد: اما تولیدکنندگان در 
نهایت به ازای هر کیلو برنج باید ۲۴۰۰ تومان معادل هفت برابر مالیاتی که وارد کننده 
می دهد، پرداخت کنند. در این شرایط قیمت تمام شده تولید کننده بیشتر از وارد کننده 

می شود و دیگر توان رقابت برای تولید کنندگان وجود ندارد. 
وی با اشــاره به فعالیت یک واحد تولید محصولات فلزی نیز گفت: این واحد مواد 
اولیه خود را از بورس کالا می خرد و همان جا مالیات ۹ درصدی پرداخت می کند، اما 
زمــان خروج کالا از منطقه آزاد دوباره گمرک ۹ درصد دیگر مالیات بر ارزش افزوده 
می خواهــد.؛ در حالی که  اگر این کارخانه خارج از منطقه آزاد بود، فقط باید همان ۹ 

درصد اول را پرداخت می کرد.
وی  با بیان اینکه این قانون معضلی برای همه تولید کنندگان منطقه آزاد شده، تصریح 
کرد: در این شرایط تولیدکنندگان توان رقابت با وارد کنندگان را ندارند؛ چراکه از طرفی 
تولیدکنندگان منطقه آزاد دو بار مالیات بر ارزش افزوده پرداخت می کنند. به عبارت 
دقیق تر نرخ اعلام شده برای محاسبه مالیات کالاهایی که در منطقه آزاد تولید می شود 
کالای داخلی است و بر اساس نرخ ارز نیما محاسبه می شود اما برای وارد کننده با نرخ 

دولتی محاسبه شده است.
رئیس هیئت مدیره انجمن کارخانه های فرآوری و بسته بندی برنج مناطق آزاد با بیان 
اینکه دبیرخانه شــورای عالی مناطق آزاد طی نامه ای به گمرک اعلام کرده که تفسیر 
اشتباهی از قانون شده است، اظهار کرد: در مجموع این وضعیت باعث شده شرکت های 
منطقه آزاد نتوانند کالای خود را وارد یا خارج کنند. راه حل این شرایط هم این است 
که در بدو ورود مالیات بر مبنای واردات دریافت شود اما اینکه بعد از تولید دوباره از 

تولیدکنندگان مالیات گرفته شود انصاف نیست.

 عدم پایداری مدیریت ها بزرگترین معضل کیش است 

    اقتصــاد کیش-    صدوق مالک هتل دریایی ترنج  
و مدیرعامل یکتا نگین کیش با اشاره به قانون مالیات 
بر ارزش افزوده گفت: قانون مالیات برارزش افزوده 
را اغلب نمایندگانی تایید کردند که نتوانســتند امتیاز 

مناطق آزاد  را برای استان خود بگیرند. 
علی صدوق مدیرعامل یکتا نگین کیش و مالک هتل 
دریایی ترنج درگفت وگو یی  درخصوص وضعیت 
منطقه آزاد  کیش گفت: متاسفانه چندسالی است که 
به دلیل عدم ثبات مدیریتی در کیش  با چالشــهایی 
درخصــوص برنامه ها و طرح هــای کیش روبه رو 
هســتیم و این مســئله موجب وارد شدن بزرگترین 

ضربه  به جزیره شده است.
وی افــزود : سرپرســت بــودن مدیرعامــل نیز از 
معضــلات جدید اســت. زیرا به دنبال این مســئله 
تمام مدیران زیرمجموعه او نیز سرپرســت هستند. 
درچنین وضعیتی نمیتوان توقع داشــت که سیاستها، 
طرحها و جدییت یک مدیرثابت را داشــته باشند و 
این موجب می شــود که جزیره با بحران هایی مواجه 
شود. امیدواریم که دولت با یک تدبیر بتواند کیش را 

به یک ثباتی برساند.
مدیرعامل یکتا نگین کیش افزود: تفاوت مناطق آزاد 
از جمله کیش با شــهرهای بزرگ در این اســت که 
درصورت تغییر استاندار و شهردار در شهرهای بزرگ 

سیاستها به دلیل کلی بودن تغییر نمی یابند، اما در جزیره 
کیش عموم تصمیم گیری ها معطوف به هیئت مدیره و 
مدیرعامل سازمان است که به همین دلیل با تغییر آنها 

برنامه ها و اهداف نیز تغییر می یابد.
صدوق درخصوص قانون اخذ مالیات برارزش افزوده 
در مناطق آزاد نیز گفت: با شعار و قوانین مناطق آزادی 
ســرمایه گذار را به مناطق آزاد می کشانیم و او با اتکا به 
معافیت مالیاتی و قوانین تشویقی در این مناطق اقدام 
به سرمایه گذاری می کند اما اکنون از او می خواهیم که 
مطابق قانون سرزمین اصلی مالیات بپردازد. بنابراین اگر 
ما یک کشور اسلامی و مقید به توصیه های دینی هستیم 

این مسئله به دور از تاکیدات دینی ما است.
وی خاطرنشان کرد: اگر امروزه شاهد آبادانی مناطق 
آزاد هستیم این به دلیل تلاش ها و سرمایه گذاری های 
تجار و شــهروندان این مناطق اســت. همانطور که 
سیاستهای مناطق آزاد به گونه ای است که بتواند بدون 
بودجه دولتی آباد شــود و برای مناطق خود رشــد، 

جهش و پیشرفت به همراه داشته باشد. 
مدیرعامل یکتا نگین کیش تصریح کرد: هیچ مصوبه 
جدیدی نمی تواند قانون را نقض کند. بنابراین اگر در 
گذشته مناطق آزاد را از مالیات بر ارزش افزوده معاف 
نموده ایــم اکنون نمی توانیم با تصویب و ابلاغ قانون 
جدید آن را نقض کنیم و اگر می خواهیم این قانون را 

در این مناطق اجرایی کنیم باید کســانی که از گذشته  
و بر اساس قوانین وقت در این جزیره سرمایه گذاری 
کرده اند معاف از مالیات باشــند. اما ســرمایه گذاران 
جدیــد مالیات بدهند در این صورت ســرمایه گذار 
خــود تصمیم می گیــرد که در این مناطــق اقدام به 
ســرمایه گذاری کند یا نه. اما اینکه به سرمایه گذاران 
گذشته که همه سرمایه و زندگی خود را وقف آبادانی 
در ایــن جزیره کرده اند بگوییم مالیات بدهید به دور 
از انصاف است. خوشبختانه دبیر شورای عالی مناطق 
آزاد نیز به طور جد مخالف اجرایی شدن این قانون در 

مناطق آزاد بوده و پیگیر این مسئله هستند.
صدوق درخصوص وضعیت و شرایط اقتصادی در 
جزیره کیش نیز گفت: شــرایط اقتصادی در جزیره 
در شــغلهای مختلف متفاوت است برای نمونه در 
حوزه گردشگری به دلیل بهبود اوضاع کرونا و ورود 
گردشــگر به جزیره شرایط خوب است و این ربطی 
به برنامه و سیاســت های دولت نــدارد. اما در کل به 
دلیل عدم ثبات مدیریتی پروژه های جدید گردشگری 
یا پروژه های جدید ســاختمانی در منطقه  اجرا نشده 
است و نتایج این عدم توجه و عدم ثبات در آینده خود 

را نشان خواهد داد.
وی در پاسخ به این سوال که چرا برخی از نمایندگان 
مجلس به دنبال ایجاد مناطق آزاد در اســتانهای خود 
هســتند؟ نیز گفت: نماینده ای که درخواست مناطق 
آزاد برای شهر و استان خود می کند اگر با او مخالفت 
کنند و این امتیاز را به او ندهند خود مخالف مناطق آزاد 
می شود همچنانکه قانون اخذ مالیات برارزش افزوده 
با چند نماینده تصویب شد که اغلب آنها خواستار این 
امتیاز برای استان خود بودند. ویژگی ها و امتیازاتی اعم 
از معافیت مالیاتی،  واردات و صادرات آسان،  تاسیس 
کارخانه و تامین مواد اولیه ســهل که مناطق آزاد دارد 
موجب می شود که بســیاری از نمایندگان تمایل به 
تاسیس مناطق آزاد در استان خود داشته باشند. قوانینی 
که متاسفانه فقط اسمی از آنها باقی مانده است و امروزه 
قوانین مالیات بر ارزش افزوده،  ثبت سفارش،  عوارض 
و قیمتهــای بالای زمین های مناطق آزاد و ممنوعیت 
واردات خودرو حتی از سرزمین اصلی در این مناطق 

نیز اجرا می شود.

علی صدوق سرمایه گذار و مالک هتل دریایی ترنج کیش:

رئیس کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی چابهار  عنوان کرد:

برگشت بند مربوط به مالیات 
مناطق آزاد به کمیسیون تلفیق 

    اقتصاد کیش-   نمایندگان مجلس شورای اسلامی بند مربوط به مالیات مناطق آزاد 
تجاری و ویژه اقتصادی را جهت بررسی بیشتر به کمیسیون تلفیق ارجاع دادند. 

به گزارش اقتصاد کیش نمایندگان مجلس در جلسه علنی نوبت صبح دیروز  )شنبه( 
مجلس و در جریان بررسی بخش درآمدی لایحه بودجه ۱۴۰۱، بند )ش( تبصره ۶ را 

جهت بررسی بیشتر به کمیسیون تلفیق ارجاع دادند.
پیش از این، این موضوع به تصویب مجلس رسیده بود، منتها عبدالرضا مصری رییس 
جلسه اعلام کرد که این بند با برنامه ششم توسعه مغایرت داشته و باید دو سوم رای 

مجلس را کسب کند.
این بند به رای نمایندگان گذاشته شد و به دلیل اینکه نتوانست دو سوم رای را بدست 

آورد، به کمیسیون تلفیق ارجاع شد.
در بند ش تبصره ۶ آمده است: »در سال ۱۴۰۱ مناطق آزاد تجاری- صنعتی و مناطق ویژه 
اقتصادی مشابه سرزمین اصلی مشمول پرداخت مالیات بر ارزش افزوده  خواهند بود.«

مالک شریعتی نیاسر نماینده مردم تهران در مجلس نیز در جریان بررسی این بند گفت: 
نماینده دولت در زمان بررســی بند ش اعلام کرد که این موضوع در قانون مالیات بر  
ارزش افزوده دیده شده است و در این حوزه دارای قانون هستیم، بنابراین این موضوع 

خلاف قانون برنامه نبوده است و  برای آن نیازی به رای دو سوم نمایندگان نبود

بررسی لایحه بودجه 1401؛

جنگ شرقی ها
   سرویس سیاسی-    جنگ میان روسیه و اوکراین در چهارمین  روز خود همچنان 
ادامه دارد. جنگ میان این دو کشور تا جایی پیش رفته است که بنظر می رسد روسیه 
قصد دارد کل اوکراین را به تصرف خود در آورد. روز جمعه شهر کی یف پایتخت 

اوکراین سقوط کرد.
دیروز نیز منطقه اوبولون و ملیتوپول مورد حمله قرار گرفت. و  کشتی های جنگی 
روسیه در دریای سیاه به سمت اوکراین موشک های کالیبر شلیک کرده اند. این جنگ 
تاکنون خسارات بسیار زیادی به دو کشور وارد کرده و انسانهای زیادی را کشته و 

زخمی و آواره کرده است.


